

Protokoll fört vid styrelsemöte MNB

2021-12-14 kl. 19.00 Teams

Närvarande: Göran Svensson, Madelene Sandström, Ulf Jernström, Sofia Wolfenstein, Dan Hoff,

Mia Strömstedt, Per-Erik Elf, Pontus Sandell, Örjan Eriksson, Lars-Erik Söderström

Ej närvarande: Jenny Lindström

1. Ordförande Göran öppnande mötet

2. Dagordningen godkändes med några tillägg under övriga frågor.

3. Föregående protokoll 211116 godkändes och lades till handlingarna

4. Ekonomi

Rapport, Covidbidrag är godkänt! Finns pengar i kassan.

Kvitto på galan Ulf, Madelene, Örjan måste skickas till Göran.

5. Utbildning

Information från Lars Erik, Domarkurs 220115 Sundsvall, Teknisk helgen 221015-16 i Östersund. Tävlingsledning är inte klart än.

Codriver utbildning ska Dan Hoff ha 18-19/12 2021

Miljöutbildning i Sveg gjordes 11/12 2021

Offerdal är enda klubb utan miljöintyg.

6. Hemsidan, fattas ff bilder

7. Förbundet

Frågor från Distriktsrådet (gamla DOG) dom har bytt namn till distriktsråd.

Dom behandlar frågor från förbundsstyrelsen m.m, dom är ett utskott med några utvalda som tar reda på vad det gäller innan det tas upp i distriktsrådet.

Dessa frågor vill dom ha svar på:

- a) Fråga 1, Önskemål om förslag på Utskottsordförande Virtuell Bilsport, har vi någon i distriktet?

Inte just nu!

- b) Fråga om synpunkter på att ta bort (behöver vi verkligen två?) Disciplinnämnden eller Juridiska nämnden?

Dom jobbar med typ samma frågor, så det borde räcka med 1 instans som har bra kompetens. Många ärenden borde kunna avgöras på tävling av domaren som ska vara påläst på den aktuella sportgrenen.

Återstartbidrag från förbundet (Sofia och Madde) En kick-off med olika sportgrenar med ungdomar till sommaren, kan vi söka för det? Ungdomsgruppen har en plan som ska vidare utvecklas.

9. **RF-Sisu**

Hur går vi vidare med RF-Sisus sammanställning styrelsen ska kontakta 2 klubbar var och höra efter vad det va dom menade.

Göran kontaktar Krom, Berg och Kramfors. Sofia kontaktar Ö-viks FR och JMK, Madelene kontaktar SHRA S-Vall och Härnösand, Mia kontaktar SMK S-Vall och ÖRK å Ulf kontaktar MKNJ och Offerdal. Styrelsen ska jobba med dessa frågor under 2022.

Styrelsen ska skriva månadsbrev till klubbarna, ungdomsgruppen vill ha med månadsens... styrelsen ska presentera styrelsemedlemmarna 1 å 1/månad, Mia provar skriva första.

Madelene ska ha med om miljö och bla. detta. ..Tunn presenning är inte godkänd 2022, endast tät presenning.

Rapport från RF-Sisu möten (Ulf, Göran)

Västernorrland, där deltog Göran, Inga speciella frågor innan mötet var utskickade, så det blev mycket annan sport diskussion än motorsport.

Jämtland, där var Ulf deltagare och det var samma typ. Kanske ska RF skicka ut frågor el liknande innan så det inte bara blir "fotbolls" prat.

10. **Rapport från SGA vilka funktionärer som finns i distriktet som**

Tävlingsledare,tekniker,domare, utbildare mm

Viktigast är att hitta A-B licensierade, kolla LoTS dom senaste åren vilka som jobbat. Mia har en lista på alla funkisar i distriktet, som hon behåller och ev. kan skriva om ur GDPR synpunkt, listan behövs sorteras i olika kategorier.

11. **Regionsindelning**

Mellannorrland är sammankallande för "vår" grupp, där ingår Uppland och nedre norra.

Ett förslag ska tas fram innan sista januari 2022 och redovisas för förbundet.

Något styrelsen kan tänka sig är följande:

Ett samarbete på SGA nivå.

Ingen sammanslagning av distrikt men kanske en utökat samarbete och kunskapsutbyte i första hand, kanske kan man slå ihop distrikt så småningom? Det viktigaste är att vi inte tappar kontakten med klubbarna! Samverkan måste fokuseras på.

Om datum passar så kan alla vara med från styrelsen på en fysisk träff med dom övriga distrikten.

12. **Övriga frågor**

Info från valberedningen, Per-Erik och Jenny har kontaktat alla som är på omval. Rapport kommer i januari. Per-Erik vill inte sitta kvar 2022, men Jenny har tackat ja.

Datum/plats Årsmötet Ett Teams möte den 22/2 2022 kl:19.00 styrelsen sitter på Östersunds motorstadion. Endast möte inget eftersnack, det hänvisar vi till medlemsmötet. Lars-Erik kollar och bokar lokalen från 18.00-20.30. Göran meddelar SBF. Göran pratar med Irene Nygren ang. stipendium.

Styrelsen ska börja med medlemsmöte en gång /månad via Teams.

Distriktet ska inte hålla på med uthyrningsverksamhet, så som ex. klockor till rally som det kommit en förfrågan om, Mia meddelar frågeställaren.

Miljöutbildningen har en medlem klagat på innehållet, INTE ledarna, det resulterade i att hen skrev ett brev angående detta till SBF som svarat att dom ska se över och förbättra. Mia skickar ut den sammanställda versionen.

Brev från Ulf angående brevet till en utskottsmedlem i säkerhet, det är förklarat och utträtt!

Johan Garlies uppsägning, Göran skriver ett svarsbrev.

13. **Nästa möte 21/1-2022**

14. **Ordförande avslutande mötet**

Göran Svensson

Ordförande

Mia Strömstedt

Sekreterare